
Saksprotokoll i Kommunestyret - 27.09.2018  
Behandling: 
Forslag fra Høyre ved Ketil Sundseth: 
Bjugn Høyre ber om en utredning av kommunale veier uten fast dekke. Utredningen skal 
inneholde: 
 Kvalitet på veien. 
 Kostnadsestimat på hva det vil koste å få fast dekke. 
 
Forslaget ble enstemmig vedtatt. 
 
Forslag fra Høyre ved Einar Aaland: 
Bjugn Høyre ber om at administrasjonen inviterer Læringsverkstedet til en drøfting og utredning 
om vår totale barnehage kapasitet. Ber om at utredningen innstiller på om at en eventuell 
utbygging kan foregå i privat eller i en offentlig/privat sammenheng. 
Vi ønsker å ta til etterretning fellesnemnda sin uttalelse om å mane til moderasjon. 
 
Forslaget falt med 14 mot 7 stemmer. 
 
Forslag fra Arbeiderpartiet ved ordfører: 
Bjugn Arbeiderparti legger fram forslag om å redusere investeringsrammen for brannstasjon 
Botngård med 1 million i 2019 og 12 millioner i 2020. Disse 13 millionene overføres til ny 
barnehage Mebostad for investering i 2019. 
Brannstasjon Botngård vil opprettholde 2 millioner for 2019. 
 
Forslag fra varaordfører: 
Siste setning i første kulepunkt strykes som følge av forslaget fra ordfører. 
 
Forslaget fra ordfører med tilføyelse av forslag fra varaordfører ble vedtatt med 15 mot 6 
stemmer. 
 
Formannskapets innstilling for øvrig ble enstemmig vedtatt. 
 
 
Endelig vedtak: 
Økonomiplanen for 2019 – 2022 vedtas som framlagt med følgende endringer: 
 Planlegging av ny barnehage på Mebostad fremskyndes til 2019. 

Dekkes av investeringsfondet.  
 Rådmannen får i oppdrag å selge en del av de kommunale boligene, anslag ca. 4 mill.  

 2,5 mill. settes av til gang- og sykkelveg i Vallersund.  
 1 mill. settes av til Campus Fosen for gokart-prosjekt i ishallen for å få til aktivitet når 

det ikke er is. 
 0,5 mill. settes av til nærmiljøtiltak i Lysøysundet. Rådmannen får myndighet til å gå i 

dialog for å bli enig om hvilke tiltak som skal prioriteres. 
 Rehabilitering/tilpasning universell utforming av Alf Nebbs gate fremskyndes til 2019. 
 Midler som vi får fra havbruksfondet i 2018 settes av til kai-prosjekt på Valsneset. 
 Det skal utredes om tilstand på kommunale veier uten fast dekke. Utredningen skal 

inneholde: 
 Kvalitet på veien. 
 Kostnadsestimat på hva det vil koste å få fast dekke. 



 Investeringsrammen for brannstasjon Botngård reduseres med 1 million i 2019 og 12 
millioner i 2020. Disse 13 millionene overføres til ny barnehage Mebostad for investering i 
2019. 
Brannstasjon Botngård vil opprettholde 2 millioner for 2019.


